



▶ 抵达清迈

晚餐

到达清迈国际机场后,由专业导游迎接。前往清迈三王纪念碑,是纪 念著名三王的雕像。塔佩门是清迈古城所遗留下来的唯一遗迹年所建 成。乘搭缆车探访香火旺盛的双龙寺。泰式晚餐之后到夜市感受当地 气息及住宿清迈。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第二天 清迈 - 拜县

早餐、午餐、晚餐

早餐后,出发前往童话般的小镇拜县》,参过具有历史意义的二战纪念 桥。之后到泰国知名电影「愛在拜城(Pai in love)」取景地 Love of Pai Café咖啡厅享受一杯咖啡(自费)。参观中国村之称的南湖山地村, 前往风景秀美的南湖寺。在夕阳西下的拜县大峡谷,日落美景尽收眼 底。在拜县步行街享受当地晚餐(自费)及住宿拜县。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第三天 拜县 - 湄宏顺

早餐、午餐、晚餐

早餐后,使用当地红的士前往云来观景台,欣赏日出和云海(附送热 饮品和中式包子)。之后出发前往隐藏在林中的村落-湄宏顺。参观 Wat Jongkham, 俯瞰着湄宏顺城帕德康摩寺, 漫步在全泰国最长的竹 桥栈道。晚餐及住宿湄宏顺,之后自由活动在湄宏顺步行街。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第四天 湄宏顺 - 拜县 - 清迈

早餐、午餐、晚餐

早餐后,前往仙境般的密窝村,观赏泰国小瑞士美誉的日出风景。参 观猴子庙里的鱼洞后驱车返回清迈,途中参观马里排度假村酒店里最 著名的大树秋千和倒立屋。晚餐及住宿清迈。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第五天 清迈 - 清萊

早餐后,出发前往仙境处处的清莱。湄公河游船欣赏美景金山角的美 景。参观让人打开眼界的鸦片博物馆。继续参观茶田如阶梯般错落而 下的翠峰茶园。清莱观音寺浓郁中国风的观音寺,在这里欣赏绝美的 日落。晚餐及住宿清萊。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第六天 清萊 - 清迈

早餐后,参观壮观白寺庙-白龙寺,蓝色寺庙-蓝庙。返回清迈途中 停留湄黎灿温泉,博桑手工艺品手信店。晚餐之后到夜市感受当地气 息,住宿清迈。

住宿 3, 4 or 5* Accommodation

第七天 接送前往机场

飞返美丽家园

Arrive Chang Mai

Meet at the Arrival at Chiang Mai International Airport. Chiang Mai City Orientation tour ,Short stop Three Kings Monument ,Thapae ancient walls. Doisuthep temple include round trip cable car. Night market /Overnight at Chiang Mai

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 2 Chiang Mai - Pai

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel and check out / proceed to PAI by *13 Seated van ONLY 8-9 pax per van /visit Pai World Wai II Memorial Bridge / Love of Pai Café (own expenses for coffee) / Visit Santichon Village the only one Yunnan's Village in Pai/ Wat Naam Hoo / visit Pai Canyon -Sunset view then check in at Pai hotel / Pai Walking Street and enjoy local food @ Pai Night market by own expenses

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Pai - Maehongson

Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel and check out / visit Yunlai View point by local red taxi for sunrise and cloud sea, with serve 1 set per person for hot coffee or cocoa with Chinese bun / transfer to Mae Hong son / visit Wat Jongkham / Wat Phathat Doi Kong Mu / Visit Su Tong Pae Bridge, the auspicious bridge/ after dinner and check in at hotel./ Walking Street

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 4 Maehongson - Pai - Chiang Mai

Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel and check out & Transfer to Baan Rak Thai - Sunrise- Thailand Switzerland and Romantic place/ Visit Tham PLA Fish cave /Transfer to back to Chiang Mai /On the way short stop Giant Tree @ Mari Pai Resort/ Inverted House /Continues go back to Chiang Mai.

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Day 5 Chiang Mai - Chiang Rai

Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel and check out /Transfer to Chiang Rai / visit Golden Triangle + Boat trip along Mea khong River the place that join by 3 country /visit Opium House/ Chui Fong tea plantation farm (Coffee & Cake own expense) /Huay Plakang Fortune pagoda to see nice view sunset/ After Dinner then transfer back to Hotel for check in and overnight

Hotel 3, 4 or 5* Accommodation

Chiang Rai - Chiang Mai

Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel and check out / visit WatRongkhun, white temple /Wat Rong Sue Ten / then back to Chiang Mai / On the way short stop at Mae Kajan hot spring /visit Bor Sang Handicraft for souvenir shopping / check in at hotel then Proceed for dinner at local restaurant./Visit Night market.

3, 4 or 5* Accommodation

Chiang Mai

Breakfast at Hotel

For your pleasant flight back to Home Sweet Home



Travel Information

Currency

Thai Baht

100 THB = (+/-) MYR 13.00

Time Zone

GMT +7 (1 hours ahead Malaysia Time)

Phone Code

+66

Weather

November - February : $17.9 \,^{\circ}\text{C} - 24 \,^{\circ}\text{C}$ March - October : $20 \,^{\circ}\text{C} - 30 \,^{\circ}\text{C}$

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- Tours are conducted in English or Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Tour based on Private Arrangement not joining with others
- 3. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以英文或中文讲解为准。
- 2. 以独立成团方式旅游,不参与任何其它人
- 3. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

Covid-19 Related

From 1 May 2022, travelers entering Thailand by air will be subject to new entry measures, as follows Fully Vaccinated Persons must:

- Register on Thailand Pass
- Attach required documents including passport, certificate of vaccination
- Attach proof of insurance with at least 10,000 USD coverage for medical treatments in Thailand (for non-Thais only)

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detailys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during eak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

第一旅游机构(马)有限公司 Reg no. 153982-T KPL1000 TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact :

联系:

update: 29 April 2022 11:24 am